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 採訪邀請  

 
香港民研公布「我們香港人」、特首民望、「區選覓途」 

最新數字及啟動「民主社區互助共融」計劃 
 
香港民意研究所之香港民意研究計劃 (香港民研) 將於今天下午 (11 月 29 日) 舉行發
布會，發放「我們香港人We Hongkongers」、其「特殊項目」、香港民研定期發放之特首
民望以及「區選覓途 DE Way Out」的最新調查結果。 
 
另外，隨著 2019年區議會選舉塵埃落定，香港民研決定開展 「民主社區互助共融 CICD」
計劃，為香港的文明和民主發展揭開新一頁。計劃的宗旨在於為香港人提供平台，透過
互相尊重、理性商討、文明討論、同理思維、社交凝聚和在必要時以民主方法排解糾紛

等方法去重新融合。和而不同，多元團結，是我們的理想。計劃會透過各個區議員的領

導，連結社區成員進行新時代新概念的社區建設。宏觀發展方面，則交由各區議會主席

負責帶領。 
 
發布會第一部分會先發放最新調查結果，並由「我們香港人」計劃名譽總監評論。然後，

「區選覓途」計劃督導委員會成員會公布有關計劃的最新調查結果。於第三部分，香港

民意研究所主席及行政總裁鍾庭耀將會講解「民主社區互助共融」計劃的內容，詳情如

下： 
 
日期： 2019年 11月 29日 (星期五) 
時間： 下午 2時 30分 
地點： 灣仔駱克道 53-55號恆澤商業大廈 3樓 # 
講者： 「我們香港人」、其「特殊項目」以及特首民望部分 
 香港民研「我們香港人」計劃名譽總監 梁啟智 
 香港民研「我們香港人」計劃名譽總監 黃偉國 
 香港民意研究所數據科學經理 戴捷輝 
 「區選覓途」部分 
 香港民意研究所主席及行政總裁 鍾庭耀 
 香港理工大學應用社會科學系助理教授 鍾劍華 
 香港民意研究所數據科學經理 戴捷輝 
 「民主社區互助共融」部分 
 香港民意研究所主席及行政總裁 鍾庭耀 
 
查詢：請致電 3844 3111聯絡李小姐或彭小姐。 
 
2019年 11月 29日 
 
# 由於本大廈地下正進行翻新工程，正門出口現已關閉，請按門口指示經後門進入大廈，不便之處，敬請原諒。  
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 Press Invitation  
 

HKPOP releases latest results of “We Hongkongers”, CE Popularity, “DE Way Out” and 
launches the “Community Integration through Civility and Democracy” Project 

 
 
Hong Kong Public Opinion Program (HKPOP) under the Hong Kong Public Opinion Research 
Institute (HKPORI) will hold a press conference this afternoon (November 29), where HKPOP will 
announce the latest results of “We Hongkongers 我們香港人” rolling survey, its “Special Module” 
survey, HKPOP’s tracking survey on the popularity of the Chief Executive and “DE Way Out 區選覓
途”. 
 
Meanwhile, upon completion of the 2019 District Council Election, HKPOP decided to launch the 
“Community Integration through Civility and Democracy (CICD)民主社區互助共融” Project in 
order to bring Hong Kong to new heights in terms of civility and democracy. The purpose of the CICD 
Project is to provide a means for Hongkongers to re-integrate ourselves through mutual respect, 
rational deliberations, civilized discussions, personal empathy, social integration, and when needed, 
resolution of conflicts through democratic means. Unity in diversity is our ideal. CICD would engage 
Hongkongers across all communities in a modern and brand-new way via the leadership of individual 
District Councillors within their own service districts and the Chairmen of District Councils where 
overall macroscopic development is concerned.   
 
In the first part of press conference, survey results will be released and the honorary directors of “We 
Hongkongers” will interpret the results. Then, members of “DE Way Out” steering group will release 
latest results of the project. In the third part, Robert Chung, President and CEO of HKPORI will explain 
the “CICD” project, details as follows:  
 
Date:  November 29, 2019 (Friday) 
Time:  2:30pm  
Venue:  3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai # 
Speakers: “We Hongkongers”, its “Special Module” surveys and CE popularity 
 Leung Kai Chi Honorary Director, “We Hongkongers”, HKPORI 
 Benson Wong  Honorary Director, “We Hongkongers”, HKPORI 
 Edward Tai  Data Science Manager, Hong Kong Public Opinion Research Institute 
 “DE Way Out” 
 Robert Chung President and CEO, Hong Kong Public Opinion Research Institute 
 Chung Kim-wah Assistant Professor, Department of Applied Social Sciences, PolyU 
 Edward Tai  Data Science Manager, Hong Kong Public Opinion Research Institute 
 “Community Integration through Civility and Democracy” 
 Robert Chung President and CEO, Hong Kong Public Opinion Research Institute 
 
For any enquiries, please contact Miss Lee or Miss Pang at 3844 3111. 
 
November 29, 2019 
 
# The front entrance at ground floor of SPA Centre has been closed due to maintenance works. Please follow the instructions 
posted at the entrance to enter the building via the rear entry. We are sorry for any inconvenience caused. 
 


